
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, April 28, 2024 

MESSAGE: Ananias and Sapphira lie to the Holy Spirit 

PASSAGE: Acts 4:32-5:11    

PRINCIPLE: The Holy Spirit unites and purifies the church.  

ASK YOUR CHILD: What did Jesus send the Holy Spirit to do?  Why were the believers united?  

What kind of fruit did the Holy Spirit produce in them?  Why did people call Joseph 

“Barnabas”?  How did Ananias and Sapphira pretend to be like Barnabas?  What do you call 

someone who pretends to be something they are not?  What happened to them when they 

lied?  How did their deaths affect the church?   

APPLY:  Name someone you love a lot.  What does that love look like?  Do you want them to 

be happy even more than you want your own happiness?  Sharing with others shows love for 

them.  What does the way you share (or don’t share) show about your love?  Why were the 

believers so generous toward one another?  How were Ananias and Sapphira the opposite of 

Barnabas?  When you do good, why do you do it? Consider areas of your life that do not show 

a healthy fear of God or honor for His church.  Confess, pray for help, and list some ideas for 

changing these sinful tendencies. 

以下是2024年4月28日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 亞拿尼亞和撒非喇對聖靈說謊 

經文: 使徒行傳 4:32–5:11 

信念: 聖靈團結教會並淨化教會 

向你子女問：耶穌差遣聖靈來做什麼?  信徒為何團結?  聖靈在他們身上結出

什麼樣的果子呢?  為什麼人們會稱約瑟為「巴拿巴」?  亞拿尼亞和撒非喇如

何假裝像巴拿巴?  你怎麼稱呼那些假裝的人?   當他們撒謊時，發生了什麼

事？  他們的死對教會有何影響? 

應用：說出你深愛的人的名字。 這份愛是怎麼樣的?  你是否希望他們幸福勝

過自己的幸福?  與他人分享，是表示對他們的愛。 你分享（或不分享）的

方式，顯示了你的愛的哪一方面?  為什麼信徒們彼此如此慷慨?  亞拿尼亞

和撒非喇為何與巴拿巴相反?  當你做好事時，為什麼你要做呢?   考慮一下你

生活中哪些方面沒有表現出對神的敬畏或對祂的教會的尊重。 請你認罪、祈

求幫助，並列出一些改變這些罪惡傾向的想法。 


